Minsk
Minsk is the capital of the Republic of Belarus, its political, economic, scientific and cultural centre. It is one of the oldest and most beautiful cities in our republic.

Minsk is situated on the river Svisloch and occupies an area of 200 square kilometres. Its population is about 1,8 million.

During the Great Patriotic War Minsk was destroyed by German invaders almost completely. In post-war years the city was rebuilt anew. Modern Minsk is a city of numerous plants and factories, modern buildings, tree-lined streets, beautiful parks and gardens. It is also a big traffic centre with a large network of railways, roads, airlines and two Metro lines.

Minsk has a highly developed industry. There are hundreds of industrial enterprises in the city which produce tractors and automobiles, motor-cycles and bicycles, TV-sets and radio-sets, watches and refrigerators, electronic computers, textile, footwear, food and other goods. Our Belarus tractors and MAZ trucks enjoy a high reputation both in our country and abroad.

Minsk is also known as a city of science and students. There is the Academy of Sciences and 16 state higher educational establishments there, the biggest of which are the University and the Polytechnical Academy.

The cultural life of the people in the Belarusian capital is varied and interesting. In Minsk there are 6 theatres, a number of concert halls, a circus, dozens of cinemas, many palaces of culture, libraries and clubs. The most famous theatres are the Opera and Ballet Theatre, the Yanka Kupala State Academic Theatre, the Gorky Russian Drama Theatre.

Among the most interesting museums one can mention the Museum of the History of the Great Patriotic War, the Art Museum and Yanka Kupala and Yakub Kolas museums.

Minsk is a Hero-City. It was honoured with the title in 1974 for outstanding courage and heroism during the Great Patriotic War.

The citizens of Minsk are proud of their city. It is beautiful at any time of the year. A lot of tourists from our country and abroad come to Minsk to see its sights. 

Перевод текста: Minsk

Минск - капитал Республики Белоруссии, ее политического, экономического, научного и культурного центра. Это - один из самых старых и самых красивых городов в нашей республике.

Минск расположен на речном Svisloch и занимает область 200 квадратных километров. Его население - приблизительно 1,8 миллиона.

В течение Большого Патриотического военного Минска был разрушен немецкими захватчиками почти полностью. В послевоенных годах город был восстановлен снова. Современный Минск - город многочисленных заводов и фабрик, современных зданий, усаженных деревьями улиц, красивых парков и садов. Это - также большой транспортный центр с большой сетью железных дорог, дорог, авиалиний и двух линий Метро.

Минск имеет высоко развитую промышленность. Есть сотни индустриальных предприятий в городе, которые производят тракторы и автомобили, мотоциклы и велосипеды, телевизоры и радио-наборы, часы и рефрижераторы, электронно-вычислительные машины, ткань, обувь, пищу и другие товары. Наши Белорусские тракторы и грузовики MAZ обладают высокой репутацией и в нашей стране и за границей.

Минск также известен как город науки и студентов. Есть Академия Наук, и 16 заявляют университетские учреждения там, самые большие из которых - Университет и Многотехническая Академия.

Культурная жизнь людей в Белорусском капитале различна и интересна. В Минске есть 6 театров, множество концертных залов, цирк, множества кино, много дворцов культуры, библиотек и клубов. Самые известные театры - Театр Оперы и Балета, Yanka Kupala государственный Академический Театр, Театр Драмы русского Горького.

Среди самых интересных музеев можно упомянуть Музей Истории Большой Патриотической войны, Художественного Музея и музеев Якаба Коласа и Янки Капалы.

Минск - Город героя. Это было удостоено названием в 1974 для выдающейся храбрости и героизма в течение Большой Патриотической войны.

Граждане Минска гордятся их городом. Это красиво в любое время года. Много туристов от нашей страны и за границей приезжает в Минск, чтобы видеть его достопримечательности.

